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Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Γεωργιάδη 

ΘΕΜΑ: Η έλλειψη ρευστότητας πνίγει τις μικρές επιχειρήσεις της χώρας 

Σε πολύ δύσκολη θέση βρίσκονται χιλιάδες μικρές και πολύ μικρές επιχειρήσεις της 

χώρας μετά την παράταση του lockdown και το νέο τρόπο λειτουργίας της αγοράς. 

Με το 10% των επιχειρήσεων να μπορούν να ανταποκριθούν, η συντριπτική 

πλειοψηφία του εμπορικού κόσμου χάνει τον τζίρο των εορτών (ως και 30% του 

ετήσιου τζίρου), την ίδια στιγμή που η κυβέρνηση δε στηρίζει επαρκώς τους 

επαγγελματίες, με μέτρα ενίσχυσης της ρευστότητας και ανακούφισης από τις 

συσσωρευμένες υποχρεώσεις της υπερδεκαετούς κρίσης. Σύμφωνα με τον 

προϋπολογισμό του 2021, δεν προβλέπονται πόροι από τα εργαλεία ρευστότητας, 

μείωση προκαταβολής φόρου, απαλλαγή από δημοτικά τέλη ή επιδότηση 

εργοδοτικών εισφορών ενώ η επιστρεπτέα προκαταβολή του Ιανουαρίου θεωρείται 

βέβαιο ότι θα απορροφήσει το 50% του συνόλου των χρημάτων που έχουν 

προβλεφθεί για όλο το 2021. Ταυτόχρονα, οι αυτοαπασχολούμενοι, οι επιχειρήσεις με 

προσωπικό 0-9 άτομα και οι νέες επιχειρήσεις αποκλείστηκαν πρακτικά από τα 

προγράμματα ενίσχυσης των περιφερειών, πλην ελαχίστων εξαιρέσεων, ενώ και οι 

πόροι του ΤΕΠΙΧ ΙΙ και Ταμείου Εγγυοδοσίας κατευθύνθηκαν προς τις μεγάλες 

επιχειρήσεις. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός 
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1. Θα υλοποιήσει νέα προγράμματα ενίσχυσης για αυτοαπασχολούμενους, 

μικρές και πολύ μικρές επιχειρήσεις μέσω των περιφερειών της χώρας; 

2. Θα ενεργοποιήσει, μέσω της Ελληνικής Αναπτυξιακής Τράπεζας, εργαλεία 

ρευστότητας στοχευμένα στις μικρές και πολύ μικρές επιχειρήσεις, αλλά και 

τις νέες επιχειρήσεις που έχουν αποκλειστεί από τη ρευστότητα ως σήμερα; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 




